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1. Opening, vaststellen agenda 
De agenda wordt vastgesteld, Pieter Tienstra heeft onder agendapunt 4g nog 
een aanvullend punt met betrekking tot protocol 6704. 
 

2. Verslag vorige bijeenkomst  
Tekstueel en inhoudelijk zijn er geen opmerkingen op het verslag. De 
uitstaande acties zijn besproken. De volgende acties staan nog open of zijn 

specifiek besproken: 
- Referentieboek: Martin de Jonker geeft aan dat hij uiterlijk eind oktober 

met een voorstel komt 
- BAL: Jordi Verkade zal de nieuwe versie van het BAL rondmailen. Verder 

geeft hij aan dat hij van Kees Jonker van Rijkswaterstaat heeft vernomen 
dat er een nieuwe versie van de NRB komt. Dit zal een aanvullend 

document op het BAL worden voor situaties die buiten de werkingssfeer 
van het BAL vallen. Penvoerder zal Tauw worden en er wordt geen 
begeleidingscommissie samen gesteld. Getracht wordt afzonderlijk vanuit 
ODIVDV en SIKB toch in het voorstadium betrokken te raken aangezien 
dit ons werkveld direct raakt. 

- Sami-laag. De problematiek omtrent SAMI-lagen en bestaande projecten 
wordt in het Technisch Overleg van ODI/VDV op de agenda gezet. 

- Verouderde 2001/3 en CUR 51 verwijzing. Aangegeven wordt dat vanuit 
vergunningen en de NRB 2012 nog steeds wordt verwezen naar CUR 
rapport 2001-3 en CUR Aanbeveling 51. Dit zijn verouderde documenten, 
beter is om inspectie op basis van protocol 6703 voor te schrijven cq uit 

te voeren. Voorgesteld wordt om op de website van ODI/VDV op de 
pagina ‘veel gestelde vragen’ een verklarende tekst op te nemen. Op de 
website van SIKB kan hier dan eventueel naar worden verwezen. Martin 

zal een tekstvoorstel maken en dit op de website plaatsen.  
 

3. Mededelingen/ informatie-uitwisseling 
a. Ontwikkelingen omtrent wetgeving (Rbk, BAL) zijn besproken. De 

wijziging van het Rbk is uitgesteld tot 1 april 2018, dit betekent dat 
ook de aangepaste 6700 pas per 1 april gebruikt kan worden (mits 

deze dan definitief is), overgangstermijn blijft wel een jaar. De 
Omgevingswet (en dus ook het BAL) is uitgesteld tot ten minste 1 
januari 2021. Aangegeven wordt dat in het BAL is opgenomen dat 
herstel moet plaatsvinden door een gecertificeerde aannemer of door 
een Deskundig inspecteur. Marc Bergeijk geeft aan dat dat nu al zo is 
geregeld in de Activiteitenregeling, artikel 2.1 lid 5 en lid 6, maar dat 

hier in praktijk niet of nauwelijks op wordt gehandhaafd. Ook wordt 

hierbij de kanttekening geplaatst dat daar door de verschillende 
omgevingsdiensten anders mee wordt omgegaan.  
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b. Stand van zaken luchttesten. Door Jordi wordt aangegeven dat de 
Advieskamer Bodembescherming op 3 oktober bij elkaar heeft 
gezeten maar nog niet tot een definitief advies is gekomen hoe moet 
worden omgegaan met gestorte betonvloeren waar folie onder 

aanwezig is. Een advies is zodoende op 5 oktober niet besproken in 
het CCvD Bodembescherming. Inmiddels heeft de Advieskamer een 
concept advies aan de twee geaccrediteerde inspectie-instellingen 
verzonden. Deze krijgen 2 weken de tijd om eventueel commentaar te 
leveren waarna het advies waarna het advies definitief gemaakt zal 
worden. Het definitieve advies zal, zoals het er zich nu naar laat uit 
zien, volgend college worden besproken. Pieter bevestigt dat hij het 

concept advies, onder embargo, heeft ontvangen. 
c. Overgang BRL K903 en REIT naar SIKB: SIKB heeft per 1 juni jl het 

beheer van document BRL K903 overgenomen. Voor dit beheer is het 

bestaande  CCvD gehandhaafd, het CCvD TTA. Theo Edelman is 
voorzitter en Jordi is secretaris van dit college. Ook de permanente 
begeleidingscommissie, de zogenaamde REIT commissie, valt nu 
onder SIKB. Jordi is hier de voorzitter van en Kiwa verzorgt het 

secretariaat. Tenslotte is ook de website www.reit.nl onder de vlag 
van SIKB gekomen. De BRL K903 zal te zijner tijd de naam BRL 7800 
krijgen. 

d. Stand van zaken AS 6700 versie 3: aangegeven wordt dat beoordeling 
van de concept documenten door RvA nog niet heeft plaatsgevonden. 
Zolang geen beoordeling plaatsvindt kunnen de documenten nog niet 

definitief gemaakt worden. Jordi Verkade geeft aan dat SIKB 
regelmatig contact heeft met I&M en RvA om de situatie te bespreken 
en te bespoedigen. Helaas tot nu toe niet met het gewenste resultaat. 
Validatie: op de wijzigingen dient door inspectiebedrijven validatie te 
worden uitgevoerd. ECO, Antea, Contrall en ABV Haukes  stellen zich 
beschikbaar om deze validatie uit te voeren. 

Validatie moet plaats vinden conform de nieuwe versie van BR 012 en 

T033. 
e. HUF-toets: voor bodembescherming is nieuw (bij andere documenten 

gebeurt dit al jaren)  dat documenten, waar in wetgeving naar wordt 
verwezen, door Inspectie Leefomgeving en Transport (ILT) namens 
het Ministerie van Infrastructuur & Milieu worden beoordeeld op 
Handhaafbaarheid, Uitvoerbaarheid en Fraudebestendigheid (HUF). 
Voor de 6700 serie is dit ook uitgevoerd. De resultaten van de toets 

zijn bijgevoegd en de verwerking is besloten in het CCvD.  
f. De TNO Protocollen voor het toepassen van kunststofgeomembranen 

ten behoeve van bodembescherming zijn overgedragen aan het NEN 
en worden herzien. QS en KIWA zijn hier rapporteur van. In zowel 
6702 als in de AS 6900 wordt van de protocollen gebruikt gemaakt. 
SIKB is gevraagd zitting te nemen in de begeleidingscommissie. 

Namens SIKB zal Jordi Verkade zitting hebben, eventuele op- en 

aanmerkingen kunnen via hem worden ingebracht. 
g. Plan van aanpak luchttesten: Pieter geeft aan dat hij bij een audit van 

de RvA een afwijking heeft gekregen omdat hij bij bestaande situaties 
geen plan van aanpak opstelt, waarin onder andere wordt vastgelegd 
waar de meetpunten gesitueerd moeten worden om overal voldoende 
lucht te krijgen. Pieter geeft aan dat hij gebruik maakt van bestaande 

luchtinlaatpunten en bij de inspectie zelf al wordt gecontroleerd of er 
overal voldoende lucht aanwezig is. Het opstellen van een plan van 
aanpak heeft dan geen meerwaarde en kost alleen maar tijd en geld. 
Hij zou graag willen dat het protocol hierop wordt aangepast en heeft 
dit ingebracht bij het CCvD Bodembescherming. In het  CCvD heeft 
Fred Veldhuizen aangegeven dat hij het wel belangrijk vindt dat er 
voorafgaand aan iedere inspectie een plan van aanpak wordt 

opgesteld omdat dit bijvoorbeeld kan voorkomen dat een inspectie 
wordt afgeblazen. Pieter heeft daarbij aangegeven dat het protocol in 

dergelijke situaties al voorziet.  
Besloten is in het CCvD dat deze discussie intern bij ODI/VDV verder 
wordt gevoerd en dat een eventueel advies voorgelegd wordt aan het 
College. Pieter stelt voor om de discussie nu te voeren aangezien zo 

goed als alle inspectie-instellingen aanwezig zijn. Door Bert Derks 

http://www.reit.nl/
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wordt aangegeven dat SFA eenzelfde werkwijze hanteert als ECO. Ook 
de andere aanwezigen zien geen meerwaarde om bij bestaande 
situaties iedere keer een plan van aanpak op te stellen en stemmen in 
op het voorstel van Pieter om het protocol hierop te laten aanpassen.  

Zodoende wordt besloten dit standpunt in te brengen bij de volgende 
vergadering van het CCvD. 
 

4. Uitbreiding AS 6700 
a. Besproken is de concept notitie waarin een mogelijke uitbreiding van 

de inspectiecriteria onder AS6700 is beschreven. Door de 
inspectiebedrijven wordt dit als een meerwaarde van de inspecties 

beschouwd. Martin de Jonker en Fred Veldhuizen zijn nu 
inspectiecriteria aan het uitwerken met als doel deze te bespreken in 
het komend technisch overleg van ODI/VDV. Vermeld wordt dat de 

tekst onder 2.10.2, met betrekking tot de herstelmaatregelen, ruimte 
moet laten voor andere keuzes in plaats van zich te beperken tot de 
documenten die in de 3 bullets worden vermeld. Dit wordt 
meegenomen in de definitieve tekst 

 
5. Themabijeenkomsten inspecteurs 6700 

Door de inspectie-instellingen is aangegeven dat ze het zinvol vinden om ook 
in 2018 een themabijeenkomst te houden. Wel wordt aangegeven dat eerst 
gewacht moet worden tot AS 6700 definitief is zodat dit besproken kan 
worden tijdens de bijeenkomst. Daarnaast zal een deel van de bijeenkomsten 

vooral praktijkcases moeten bevatten. Gerard Groot Koerkamp en Martin de 
Jonker stellen zich beschikbaar als spreker, extra sprekers kunnen zich 
aanmelden bij SIKB. 

 
6. Vaststellen vergaderschema 2018 

De overleggen inspectie-instellingen AS 6700 vinden op 16 maart en 12 

oktober 2018 plaats, van 09.30-12.00. 

 
7. Rondvraag 

 In het CCvD/AC bodembescherming zijn twee zetels beschikbaar voor 
vertegenwoordiging uit het opdrachtgevend bedrijfsleven. De 
inspectie-instellingen is gevraagd om na te denken over wie hier 
eventueel voor geschikt zouden kunnen zijn, namen kunnen worden 
doorgegeven aan SIKB. Er wordt een suggestie gedaan. SIKB zal 

betrokkene benaderen. 
 Gerard geeft aan dat hij weer mails heeft ontvangen van een 

organisatie die bijeenkomsten organiseert en waarschuwt voor de 
werkwijze die zij hanteren. Voor je het door hebt zit je volgens hem 
aan een ongewenst abonnement vast. 
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Organisatie  Naam 

vertegenwoordiger  

Aanwezig  

14-10-2017 

Aanwezig  

17-3-2017  

Aanwezig  

13-10-2017 

SIKB Walter de Koning  

Jordi Verkade 

X X  

X 

ABV Haukes Marc Bergeijk 

Bjorn van der Heiden  

X 

X 

X 

X 

X 

X 

Antea Group 

Inspection 

Mark Deuring  X X X 

Kiwa Inspecta  Marcel Struis X X X 

Contrall Inspectie 

 
 

Gerard Groot 

Koerkamp  

X X 

 

X 

ECO inspecties Pieter Tienstra X X X 

Geofoxx Marc Zwijnenberg X X X 

Ingenieursbureau 

Mol 

Jaap Mol X - X 

Leycon Inspectie Henri Leyen X X X 

Nebest Survey Paul Langeveld 

Fred Veldhuizen 

X X X 

Quality Services 

Inspections 

Iljo Fluit 

Fre de Jonge 

X X X 

SFA-Testsystemen Bert Derks 

Martijn Franssen 

X X X 

SGS Intron Martin de Jonker X X X 

Wema Tech 

milieuadviseurs 

Adri Roovers - X - 

 

 
 


